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I N T E R P E L A C J A 

dot. uzupełnienia brakującego chodnika w ul. A.Bąkowskiej 

  
 Wspomniałam o tym na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

jednak zgłaszam i tą drogą. Podczas tegorocznego zebrania osiedlowego osiedli Zachód, 

Kwiatowe i Przemysłowe jeden z Mieszkańców poruszył kwestię brakującego chodnika  

w ul. A.Bąkowskiej wskazując, iż wszelka infrastruktura, również w postaci deszczówki jest 

tam wykonana, wobec czego można zrealizować zadanie dotyczące uzupełnienia tego 

chodnika. 

 Odpowiadając zatem na prośby kierowane do mnie w tej sprawie, proszę o analizę 

sytuacji i jeśli to możliwe wykonanie brakującego odcinka chodnika z bieżącego 

utrzymania dróg. A jeżeli konieczne jest uzupełnienie brakującej infrastruktury, proszę  

o podjęcie kroków celem jej uzupełnienia, żeby jak najszybciej możliwe było położenie 

chodnika na brakującym odcinku, co wiąże się m.in. z kwestiami bezpieczeństwa. 
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